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Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Για τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

 

ΘΕΜΑ: «Υγειονομική Περίθαλψη, γνωμάτευση ανώτατης υγειονομικής επιτροπής, χορήγηση 
αδειών αδειών. ΣΧΕΤ. : α. ΦΕΚ Β 2808/2016, β. Φ.400/45/496868/Σ.474/30 Δεκ 19/ΓΕΣ/Β1». 

 

Ο Βουλευτής Μαγνησίας του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Αλέξανδρος Μεϊκόπουλος διαβιβάζει ως Αναφορά το με αρ. 
πρωτ. 08/16-02-2024 Υπόμνημα του Συνδέσμου Αποφοίτων Σχολής Μονίμων Υπαξιωματικών 
(ΣΑΣΜΥ) σύμφωνα με το οποίο πολλοί εκπρόσωπου του κλάδου αιτούνται την άμεση ανάληψη 
πρωτοβουλιών  και τη λήψη μέτρων για τη βελτίωση του θεσμικού πλαισίου ώστε να δοθεί λύση στο 
πρόβλημα που έχει προκύψει σε μέλη τους με τέκνα και οικείους με βαριά νοσήματα. 

Όπως αναφέρεται στο Υπόμνημα , συγκεκριμένα αυτά τα βαριά νοσήματα, τα οποία αναγράφονται 
στο ΦΕΚ και τη Διαταγή του ΓΕΣ, συνοδεύονται τις περισσότερες φορές από γνωμάτευση ανώτατης 
υγειονομικής επιτροπής (ΚΕΠΑ-ΑΣΥΕ) και, στις περισσότερες περιπτώσεις, αυτές οι γνωματεύσεις 
έχουν ισχύ 3,5,10 χρόνια  έως και εφ’ όρου ζωής του πάσχοντα. 

Οι εκπρόσωποι του ΣΑΣΜΥ ζητούν σε περιπτώσεις ύπαρξης γνωματεύσεων με ισχύ για πολλά έτη, 
να εγκρίνεται η άδεια για όλα τα έτη συγκεντρωτικά . Τα δικαιολογητικά να υποβάλλονται απευθείας 
από τη Μονάδα στο ΓΕΣ, με σεβασμό στα προσωπικά δεδομένα του στελέχους και του φέροντα την 
πάθηση. Σε περιπτώσεις που η ανώτατη υγειονομική επιτροπή κρίνει ότι η πάθηση εμπίπτει στις 
διατάξεις του νόμου, να μην επιζητούν δικαιολογητικά από ιατρούς, καθώς προσβάλλουν την αξία της 
επιτροπής και ταλαιπωρούν αναίτια βαριά νοσούντες. 

 

Επισυνάπτεται το Υπόμνημα του Συνδέσμου Αποφοίτων Σχολής Μονίμων Υπαξιωματικών 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες και να με ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 19.02.2024 

Ο καταθέτων βουλευτής 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1247

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/2/2024
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Να υποβάλλονται κάθε έτος σωρεία δικαιολογητικών, πέραν της γνωμάτευσης 

πιστοποίησης του ποσοστού της αναπηρίας του πάσχοντα. 
Αποτελέσματα αυτής της γραφειοκρατικής τάσης είναι: 

 Η ταλαιπωρία του στελέχους και του ασθενούς συγγενή για τη συγκέντρωση και την 
υποβολή των δικαιολογητικών κάθε έτος, γεγονός που σημαίνει επισκέψεις σε 
νοσοκομεία ατόμων με βαριά αναπηρία κλπ. 

 Εκατοντάδες εργατοώρες χαμένες που ξοδεύονται από συναδέλφους για την 
ιεραρχική προώθηση αιτημάτων, πέρα του γεγονότος ότι αυτό δε συνάδει με την 
προστασία των ευαίσθητων προσωπικών δεδομένων. 

 Απαξίωση των ανώτατων υγειονομικών επιτροπών, καθώς επιζητούν δικαιολογητικά 
ακόμη και σε περιπτώσεις τις οποίες οι επιτροπές αναγράφουν στη γνωμάτευση τη 
φράση «Η πάθηση αυτή εμπίπτει στις ευεργετικές διατάξεις του άρθρου 21 της 
ΚΥΑ 2808/2016» λειτουργώντας ως ελεγκτικός μηχανισμός των ανώτατων 
επιτροπών. 
Κατόπιν των ανωτέρω προτείνεται η άμεση τροποποίηση της τουλάχιστον παρωχημένης 
διαταγής όπως παρακάτω: 

 Σε περιπτώσεις ύπαρξης γνωματεύσεων με ισχύ για πολλά έτη, να 
εγκρίνεται η άδεια για όλα τα έτη συγκεντρωτικά (π.χ. έγκριση 30 ημερών 
ειδικής άδειας κάθε έτος για τα έτη 2024-2025.....). 

 Τα δικαιολογητικά να υποβάλλονται απευθείας από τη Μονάδα στο ΓΕΣ, με 
σεβασμό στα προσωπικά δεδομένα του στελέχους και του φέροντα την 
πάθηση, χωρίς «να κάνουν βόλτα» ανά την επικράτεια. 

 Σε περιπτώσεις που η ανώτατη υγειονομική επιτροπή κρίνει ότι η πάθηση 
εμπίπτει στις διατάξεις του νόμου, να μην επιζητούν δικαιολογητικά από 
ιατρούς, καθώς προσβάλλουν την αξία της επιτροπής και ταλαιπωρούν 
αναίτια βαριά νοσούντες.» 
Αξιότιμε κ. Υπουργέ 
Γνωρίζοντας τις ευαισθησίες σας, ευελπιστούμε στην ανάληψη πρωτοβουλιών από 
εσάς για την επίλυση των δυσχερειών που έχουν προκύψει αλλά και την διασφάλιση των 
προσωπικών δεδομένων των μελών μας. 
Επίσης σας προτρέπουμε να εξετάσετε και να επιλύσετε τα προβλήματα που για τα 
οποία σας είχαμε ενημερώσει με το έγγραφο μας με Αρ. Πρωτ.:33/2023 Τρίκαλα,04 Σεπ 23 
διότι αυτά δεν έχουν επιλυθεί. 
Τέλος παραμένουμε στην διάθεση σας για περαιτέρω εξειδίκευση των υφιστάμενων 
προβλημάτων καθώς και των προτάσεων μας. 
 
 
Για το Διοικητικό Συμβούλιο 
-Ο    Πρόεδρος 
Ευάγγελος Στέφος 

 
-Ο Γεν. Γραμματέας 
Γεώργιος Κυλινδρής 

 




